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Vraagnummer: S- 447 (19int04110) 
 
Datum indiening: 22 september 2019  
 
Onderwerp:  Openbare oplaadpunten elektrische auto’s  
 
Naam indiener: Peter de Waard 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
 
Inleiding: 

Het aantal elektrische auto’s neemt ook in onze gemeente toe. Dat is een positieve 
ontwikkeling. Anderzijds roept dat vragen op ten aanzien van het realiseren van openbare 
oplaadpunten en de regels rondom de bijbehorende parkeerplaatsen. Te weinig openbare 
oplaadplaatsen draagt niet bij aan de energietransitie en verkeerd gebruik van de 
parkeerplaatsen met een openbaar oplaadpunt evenmin. Dat laatste kan tevens frustratie bij 
andere weggebruikers opleveren. Contact hierover met een inwoner van Overbetuwe is 
aanleiding voor ons tot het stellen van de volgende vragen.  
 
Onze vragen: 

1. Kunt u aangeven hoeveel en waar er openbare oplaadpunten in onze gemeente zijn 
en komend jaar worden gerealiseerd? 

2. Wat zijn de criteria bij de selectie van de locatie voor openbare parkeerplaatsen met 
een oplaadpaal, worden hier bijvoorbeeld omwonenden bij betrokken? 

3. Hoe wordt gewaarborgd dat aan de behoefte aan openbare oplaadpunten wordt 
voldaan? 

4. Is het verboden om een niet elektrische auto te parkeren op een openbare 
parkeerplaats met een oplaadpaal? 

5. Is het parkeren van een elektrische auto op een openbare parkeerplaats met een 
oplaadpaal, terwijl die niet (meer) aan het opladen is toegestaan en als dat wel zo is, 
hoe wordt er dan voor gezorgd dat het oplaadpunt ook zoveel mogelijk voor het 
daadwerkelijk opladen kan worden gebruikt? 

6. Wordt er bij de selectie van locaties voor openbare parkeerplaats met een oplaadpaal 
ook aandacht besteed aan de (resterende) parkeercapaciteit voor niet elektrische 
auto’s? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Peter de Waard 
VVD Overbetuwe 

                                                           
1
 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 
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